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Abstract (en)
[origin: US2022243533A1] Arrangement of a ground drilling device for the pushing or pulling introduction of a drill string into the ground, wherein the
arrangement has a frame and a carriage which can be moved back and forth relative to the frame with a translatory movement, wherein at least one
rolling element is provided, which is configured to roll during the translatory movement of the carriage, and a conversion device is provided, which is
connected to the rolling element and is configured to convert the rotary movement of the rolling element into a rotary movement of the drill string.

Abstract (de)
Anordnung einer Erdbohrvorrichtung (1) zum schiebenden oder ziehenden Einbringen eines Bohrstrangs (5) in Erdreich, wobei die Anordnung einen
Rahmen (8) und einen relativ gegenüber dem Rahmen mit einer translatorischen Bewegung hin und her bewegbaren Schlitten (4) aufweist, wobei
mindestens ein Abrollelement (15) vorgesehen ist, welches ausgestaltet ist, bei der translatorischen Bewegung des Schlittens abzurollen und eine
Umsetzeinrichtung vorgesehen ist, die mit dem Abrollelement verbunden und ausgestaltet ist, die Rotationsbewegung des Abrollelements in eine
Drehbewegung des Bohrstrangs umzuwandeln.
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